
گلستان

تکمیل پروژه های شرکت آب 
منطقه ای کردستان اعتبار نیاز دارد

س�نندج، خبرنگار وطن امروز: مدیرعامل ش��رکت 
آب منطق��ه ای کردس��تان گفت: ب��رای تکمیل و 
بهره برداری از س��دها و شبکه های پایاب در استان 
کردس��تان اعتباری بالغ بر یکه��زار میلیارد تومان 
مورد نیاز است. اقبال ش��اه نظری در جریان بازدید 
از روند اجرای چندین پروژه ش��رکت آب منطقه ای 
کردستان در سنندج بیان کرد: بهره برداری و تکمیل 
پروژه های شرکت آب منطقه ای کردستان بویژه در 
دو بخش س��دها و شبکه های پایاب نیازمند اعتبار 
یکهزار میلیارد تومانی است. وی با اشاره به وضعیت 
پروژه های در دست اجرا در بخش آب منطقه ای در 
اس��تان کردستان بیان کرد: در حال حاضر چندین 
سد در شهرس��تان های مختلف استان کردستان و 
از محل اعتبارات اس��تانی و ملی در دست اجراست 
و میزان پیش��رفت فیزیکی ای��ن پروژه ها متفاوت 
است. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای کردستان با 
اشاره به میزان بدهکاری این شرکت به پیمانکاران 
پروژه های مختلف در استان گفت: شرکت تاکنون 
بابت اجرای پروژه ها و طرح های سدسازی و شبکه ها، 
مبلغ 52 میلیارد تومان به مش��اوران، پیمانکاران و 
تولیدکنندگان لوله های خط انتقال آب بدهکار است. 

سد قشلاق سنندج تا یک ماه دیگر 
ذخیره آب دارد

سنندج، خبرنگار وطن امروز: مدیرعامل شرکت آب 
منطقه ای کردس��تان با اشاره به اینکه سد قشلاق 
تایک ماه دیگر ذخی��ره آب دارد، گفت: در انتهای 
آبان ماه امسال با کاهش ذخیره آب در سد قشلاق 
سنندج مواجه می شویم. اقبال شاه نظری در جلسه 
هماهنگی مدیریت بحران آب استان که در سالن 
ش��هدای گمنام اس��تانداری تش��کیل شد، گفت: 
براس��اس حجم آبی که تحوی��ل تصفیه خانه ها در 
سطح اس��تان داده شده متاس��فانه کوچک ترین 
توجهی به صرفه جویی در مصرف آب نشده است. 
وی با اشاره به اینکه حدود 90 درصد آب استان در 
بخش کشاورزی و 10 درصد در بخش شرب مورد 
استفاده قرار می گیرد، عنوان کرد: تامین و تولید آب 
به گونه ای است که نمی توان آبی را که در کشاورزی 
مصرف می شود در شرب هم مورد استفاده قرار داد. 
وی با بیان اینکه مدتی اس��ت از مهرماه گذشته و 
هنوز بارندگی در کردس��تان اتفاق نیفتاده است، 
اظهار کرد: براساس گزارش های کارشناسان امسال 
شاهد سال آبی زیاد امیدوارکننده ای در کردستان 
نخواهیم ب��ود. مدیرعامل ش��رکت آب منطقه ای 
کردستان ادامه داد: به دلیل کمبود آب در سنوات 
گذشته اگر هم امسال شاهد بارندگی هایی باشیم به 
سرعت تبدیل به رواناب شده و در سدهای استان 
ذخیره نمی ش��ود. شاه نظری ادامه داد: سد قشلاق 
سنندج حداکثر تا یک ماه دیگر ذخیره آب دارد و 
در انتهای آبان ماه امسال با کاهش ذخیره آب این 
سد مواجه می شویم. وی عنوان کرد: خوشبختانه 
امس��ال تاکنون کوچک ترین تنش و اقدامی برای 
جیره بندی مصرف آب در اس��تان نداشته ایم و از 

امروز هم نیاز به اعمال جیره بندی وجود دارد. 

قطعه اول جاده جنگل گلستان 
بهسازی و آسفالت شد

گ�رگان، خبرنگار وط�ن امروز: مدیر راه��داری راه و 
شهرسازی گلستان گفت: بهسازی و آسفالت قطعه 
اول جاده جنگل گلس��تان به ط��ول 7 هزار و 170 
متر و عرض 11 متر به پایان رسید. به گزارش روابط 
عمومی اداره کل راه و شهرس��ازی استان گلستان، 
عادل مصدق��ی در گفت وگوی خبری اف��زود: برای 
اجرای عملیات بهسازی و روکش آسفالت این قطعه 
8 میلی��ارد و 500 میلیون ریال اعتبار صرف ش��ده 
اس��ت. به گفته وی، بهسازی یک کیلومتر از قطعه 
دوم این جاده به عرض 11متر نیز اجرا ش��ده و بقیه 
آن به طول 6کیلومتر در دس��ت اجراست. مصدقی، 
میزان اعتبار در نظر گرفته ش��ده ب��رای قطعه دوم 
را 15 میلی��ارد ریال اعلام کرد. مدی��ر راهداری راه 
و شهرس��ازی گلس��تان اظهار کرد: از ابتدای فصل 
تابستان تاکنون 12 کیلومتر از محور اصلی آزادشهر– 

مینودشت به عرض 10 متر آسفالت شده است.  

برگزاري مجمع عمومي شرکت 
عمران شهرك صنعتي مینودشت

گرگان، خبرنگار وطن امروز: مدیر عامل ش��رکت 
شهرک های صنعتی اس��تان گلستان از برگزاري 
مجمع عمومي ش��رکت خدمات عمران شهرک 
صنعتي مینودشت به منظور انتخاب اعضاي هیات 
مدیره و بازرسان خبر داد. به گزارش روابط عمومي 
شرکت ش��هرک هاي صنعتي اس��تان گلستان، 
رحمان محمدزاده اظهار داشت: با انتخاب اعضاي 
هیات موسس، بر اساس برنامه زمان بندی و بررسی 
اسناد و مدارک موجود نسبت به تعیین حق سهم  
و میزان سهام واحدهاي صنعتي شهرک صنعتي 
مینودش��ت  اقدام ش��د. به گفته وي  با تشکیل 
جلسه مجمع عمومي، اعضای هیات مدیره شرکت 
خدماتی انتخاب و منتخبان واحدهای تولیدی و 
صنعتی به مدت ۳ س��ال به عنوان اعضای هیأت 
مدیره شرکت خدماتی شهرک صنعتی برازجان 

انتخاب شدند.

آقای ظریف! 
واقعاً تحریم ها اثر ندارد؟

ادامه از صفحه اول
این یک ادع��ا یا اتهام نیس��ت؛ این واقعیتی 
اس��ت که آقای حمید ابوطالبی، معاون سیاسی 
دفت��ر رئیس جمهور به صراحت گف��ت. بنابراین 
باید ح��ق داد رفتارهای دول��ت را با این نگاه نیز 
ارزیابی کرد. این احتمال وجود دارد که این قبیل 
اظهارات آقای ظریف ب��رای آرام کردن منتقدان 
باش��د. مدت هاس��ت اخباری درباره توافق پنهان 
هس��ته ای به گوش می رسد. آقای روحانی نیز در 
گفت وگوی تلویزیونی اخیر صراحتا از قطعی بودن 
تفاهم هسته ای گفت. افش��اگری روس ها درباره 
توافق 95 درصدی هس��ته ای هم این احتمال را 
تقویت می کند. به هر حال شاید درباره همه چیز 

در نیویورک توافق شده باشد!
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در س��فر 2 روزه وزی��ر کش��ور ب��ه اس��تان اردبیل 
پیش��نهادات نماین��دگان مجلس این اس��تان با تاکید 
وی��ژه بر محرومیت زدای��ی به این وزارتخانه اعلام ش��د. 
به گزارش مهر، طی روزهای چهارش��نبه و پنجش��نبه 
گذشته در جلسه شورای اداری استان و در فرصت سفر 
وزیر کشور به شهرستان مشگین شهر در جلسه شورای 
اداری این شهرستان نمایندگان شهرستان های مختلف 
به طرح دیدگاه ها و مطالبات خود پرداخته و اصلی ترین 
خواس��ته های خود از یکی از مهم ترین بازوهای اجرایی 
دولت را مطرح کردند. تغییر در تقسیمات کشوری، توجه 
به موضوع اشتغال و تعیین تکلیف استخدامی ها، حمایت 
دس��تگاه ها در برنامه های مبارزه با آسیب های اجتماعی 
از جمله اعتیاد، بازنگری در سیاست های جذب مدیران 
دستگاه های دولتی، حمایت از محرومیت زدایی با هدف 
ممانعت از مهاجرت، فعال سازی مرزهای استان و ایجاد 
بازارچه های مرزی و بازنگری در اعتبارات استان و جایگاه 
این منطقه در برنامه شش��م توسعه اهم درخواست های 
نمایندگان اس��تان بود. در روز اول س��فر وزیر کشور به 
اس��تان اردبیل حضور وی در شهرس��تان مشگین شهر 
فرصتی بود تا مسؤولان این شهرستان به طرح مهم ترین 
خواسته های خود بپردازند. به طوری که در جلسه شورای 
اداری شهرستان مشگین ش��هر نماینده مردم این شهر 
در مجلس شورای اس��لامی بر ضرورت تمرکز دولت به 
توس��عه مناطق محروم تاکید کرد. یونس اسدی تصریح 
کرد: توسعه و پیشرفت باید از آبادسازی مناطق محروم 
آغاز ش��ده و به سایر مناطق برس��د. وی تاکید کرد: این 
ضرورت در حالی اس��ت که سیاست های کلی اصل 44 
مانع از س��رمایه گذاری دولت در مناطق محروم ش��ده و 
دست دولت را در این عرصه بسته است. به گفته اسدی، 
عدم تمایل بخش خصوصی برای حضور در مناطق محروم 
بویژه روس��تاها مشکلاتی را جهت توسعه این مناطق به 
وجود آورده اس��ت. وی با بیان اینکه توس��عه پایدار باید 
از روس��تاها آغاز ش��ود، تصریح کرد: روس��تاها به عنوان 
کانون مولد کش��ور باید مورد توج��ه دولت قرار بگیرند 
زیرا بدون توس��عه پایدار روستایی توسعه کشور ممکن 
نیست. نماینده مردم مشگین ش��هر در مجلس شورای 
اسلامی معتقد است متولی اصلی توسعه پایدار استان ها 
وزارت کشور اس��ت و امید می رود با سفر وزیر کشور به 
استان بخش��ی از دغدغه های موجود رفع شود. اسدی با 

بیان اینکه شهرستان مشگین شهر برخوردار از نعمت های 
بی نظیر خدادادی اس��ت، ادام��ه داد: بنای دعوت از وزیر 
کشور مشاهده مشکلات این شهرستان از نزدیک بود. وی 
عمده معضل این شهرستان را بالا بودن درصد بیکاری و 
معیشت پایین مردم عنوان کرد و افزود: با وجود خدمات 
صورت گرفته در این شهرس��تان باید اقدامات مناسبی 
برای خروج از بن بس��ت آن تدبیر شود. در روز دوم سفر 
نیز رئیس مجمع نمایندگان اس��تان اردبیل در ش��ورای 
اداری اس��تان که با حضور وزیر کشور برگزار شده بود در 
طرح پیشنهادات خود به جایگاه نازل استان در بسیاری 
از شاخص های توسعه یافتگی تاکید کرد و گفت: با وجود 
برخورداری از پتانسیل در حوزه های صنعت، گردشگری 
و کشاورزی در بسیاری از شاخص ها از میانگین کشوری 
پایین تر هستیم. حجت الاس��لام میر قسمت موسوی با 
تاکید به ضرورت توجه به این مس��أله در برنامه شش��م 
توسعه تصریح کرد: ضروری است به صورت عادلانه نسبت 
به تصویب بودجه استان اقدام شود. وی در عین حال به 
موانع تحقق اقتصاد مقاومتی در این استان اشاره کرد و 
افزود: در رفع موانع تسهیل دهی به حوزه سرمایه گذاری 
دچار مش��کل هستیم و بسیاری از وعده های طرح شده 
تاکنون عملی نشده است. نماینده مردم گرمی در مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه شهرستان گرمی از مناطق 

محروم استان است، اضافه کرد: این محرومیت را در عدم 
استفاده بهینه از 9۳ کیلومتر مرز می توان مشاهده کرد. 
حجت الاس��لام موس��وی در عین حال به عدم فعالیت 
گمرک اش��اره کرد و افزود: بازارچه مصوب هیأت دولت 
دهم نیز در این شهرستان هنوز به جایی نرسیده است. 
وی به ضرورت اجرای قول مس��اعد رئیس جمهور مبنی 
بر الحاق بخشی از شمال استان شامل شهرستان گرمی 
ب��ه منطقه آزاد تجاری تاکید کرد و افزود: در این منطقه 
محرومیت بیداد می کند و 8۳ روس��تا آب شرب مناسب 
ندارند. نماینده مردم گرمی در مجلس ش��ورای اسلامی 
مهاجرت ۳0 هزار نفر از یک شهرستان را نیازمند تدبیر از 
سوی وزرات کشور دانست و افزود: این موضوع یک آسیب 

امنیتی است و باید پیگیری شود. 
انتخاب مدیران باگرایش سیاسی شایسته نیست ■

از جمله مهم تری��ن درخواس��ت های نماینده مردم 
بیله س��وار و پارس آباد در مجلس ش��ورای اس��لامی در 
شورای اداری استان بازنگری در نحوه گزینش نیروهای 
دس��تگاه های اجرایی بود. حجت الاسلام حبیب برومند 
تصریح کرد: قرار ب��ر این بود انتخاب مدیران با تعامل با 
نمایندگان باشد که در عمل این مقوله کمرنگ است. وی 
یادآور شد: یکی از مسؤولان سیاسی کشور بخشنامه کرده 
بود نیروهای اصلاح طلب شناسایی شوند و ما باید توجه 

داشته باشیم که گرایشات سیاسی نباید مبنای انتخاب 
افراد باشد. وی با بیان اینکه بنده نماینده اصولگرای استان 
هس��تم و همواره اصولگرا بوده ام، خواس��تار تذکر وزارت 
کشور به این آسیب شد و تاکید کرد: برخی اصولگرایان 
اصلاح طل��ب می ش��وند و بر عکس اما بای��د ملاک افراد 
شایس��تگی در تصدی امور باشد. حجت الاسلام برومند 
مهم تری��ن دغدغه اجتماعی ح��وزه کاری خود را اعتیاد 
عن��وان کرد و افزود: اعتیاد در مرزها بیداد می کند و این 
موضوع نیازمند تدبیر جدی است. نماینده مردم بیله سوار 
و پارس آباد در مجلس شورای اسلامی قاچاق کالای حرام 
و مواد مخدر را معضلی جدی خواند و افزود: برای مبارزه با 
اعتیاد اعتبار خواستیم که هنوز نداده اند. وی همچنین به 
ضرورت ایجاد بازارچه مرزی اشاره کرد و بیان داشت: در 
2 نقطه بیله سوار و اصلاندوز می توان بازارچه ایجاد کرد که 
بیله سوار بازارچه دارد و تعطیل شده و بازارچه اصلاندوز با 
فعال سازی گمرک انتظار می رود فعال شود. وی در عین 
حال از عدم سفر وزیر کشور به شهرستان های بیله سوار و 
پارس آباد گلایه کرد و گفت: بهانه هایی از جمله نبود بالگرد 
پذیرفته نیس��ت و بهتر بود یا سفر به تمام شهرستان ها 
باشد یا اصلا س��فری انجام نشود. حجت الاسلام برومند 
دیگر پیشنهاد خود را بهسازی معابر عنوان کرد و افزود: 
انتظار می رود وزارت کش��ور حداقل برای بهسازی معابر 
اعتب��اری در نظر بگیرد. در این جلس��ه نماینده اردبیل، 
نیر، نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی در کنار 
2 همتای کاری خود عمده مش��کل استان را محرومیت 
دانس��ت و گفت: در خلال معارفه استاندار فعلی اردبیل 
مواردی از س��وی نمایندگان طرح شد و قرار بر پیگیری 
و اجرای آن بود. مصطفی افضلی فرد تصریح کرد: نه تنها 
این درخواست ها اجرا نشده حتی امکان یا عدم امکان آن 
نیز به ما اعلام نمی ش��ود. وی تاکی��د دارد وظیفه وزارت 
کش��ور پیگیری این درخواست ها توسط گروه مشخص 
کاری است تا نیازهای یک استان برطرف شود. افضلی فرد 
از جمله مهم ترین درخواس��ت ها را تجدید نظر در چارت 
سازمانی و نیروی انس��انی مدیریت بحران عنوان کرد و 
گفت: با توجه به زلزله خیز و س��یل خیز بودن این استان 
ایجاد امداد هوایی، مکان یابی اضطراری، استمهال ۳ ساله 
وام های کشاورزی، اجرای سد ها و طرح های آبخیزداری، 
مقاوم س��ازی منازل مسکونی روس��تایی و اجرای طرح 

جمع آوری آب های سطحی از دولت انتظار می رود.

دولت محرومیت زدایی درصدر درخواست اردبیلی ها از

جلوگیری ازمهاجرت تدبیر می خواهد

اهواز، خبرنگار وط�ن امروز: معاون برنامه ریزی و بهبود 
مدیریت آبفای خوزس��تان از اصلاح و بازس��ازی شبکه 
فرسوده آب شهرهای استان با مشارکت  سرمایه گذاران 
ایران��ی خبر داد و گفت: این طرح با اولویت ش��هرهای 
جنوبی استان بزودی آغاز می شود. علیرضا قرینه گفت: 
تأمین آب شرب بهداشتی مردم هدف اصلی این دستگاه 
خدمت رس��ان و دغدغه اصلی کارکنان ش��رکت آب و 
فاضلاب استان است و با توجه به روند کاهشی تخصیص 
اعتبارات عمرانی در سال های اخیر و رویکرد دولت مبنی 

بر کاهش وابس��تگی به اعتبارات دولتی در بودجه های 
س��نواتی، آبفای خوزس��تان همواره با ارائ��ه طرح ها و 
پروژه های��ی درصدد بهب��ود وضعیت کمی و کیفی آب 
در اس��تان بوده اس��ت. وی هدف اصلی از اجرای طرح 
اصلاح شبکه فرسوده آب استان را کاهش هدررفت آب 
و ارتقای رضایتمندی مشترکان عنوان و خاطرنشان کرد: 
در این ط��رح از محل اعتبار ظرفیت های قانونی خرید 
تضمینی آب توسط دولت، حدود ۳ هزار کیلومتر شبکه 

فرسوده آب استان اصلاح و نوسازی خواهد شد.

کرمانش�اه، خبرنگار وطن امروز:  مدیرعامل ش��رکت 
آب منطقه ای کرمانشاه گفت: سد خاکی »دایک« در 
شهرستان گیلانغرب توانایی ذخیره بیش از 6 میلیون 
متر مکعب آب را دارد. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
کرمانشاه، در بازدید از طرح های اجرایی در گیلانغرب 
ک��ه به همراه مدیران اجرایی ای��ن طرح ها و فرماندار 
این شهرس��تان انجام ش��د، اظهار کرد: باید طرح ها و 
سدهای در دست اقدام در شهرستان گیلانغرب نسبت 
به گذشته س��رعت بیشتری به خود بگیرند. کیاست 

امیریان با اش��اره به اینک��ه امیدواریم پیمانکاران این 
طرح ها و س��د ها در شهرستان تمام توان خود را برای 
اتم��ام کار به کار ببندند، گفت: توقع داریم با توجه به 
نیاز این شهرستان به طرح های مذکور، دست اندرکاران 
س��د »دایک« و »زاگرس« در این شهرستان سرعت 
عمل بیشتری از خود نشان دهند. مدیرعامل شرکت 
آب منطقه ای کرمانش��اه بیان کرد: این شرکت برای 
پیش��برد امور از هرگونه کمک و تعامل با پیمانکاران 

دریغ نخواهد کرد.

سد خاکی »دایک« مهم ترین منبع آبی کرمانشاهنوسازی شبکه فرسوده آب استان خوزستان
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